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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelenteni, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Dr. Orbán Viktor miniszterelnök úrhoz

„Mi a helyzet a medinai földekkel? ”

címmel .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Előrebocsátom, hogy a kérdéseimet azért Önnek teszem fel, mert az ügy több tárcát is érint .

A kormányváltást követően a Honvédelmi Minisztérium 2011 márciusában bejelentette, hog y
Medinán épül meg az új 3D-s radar. A helyi lakosságot erről egy lakossági fórumon
tájékoztatták, ahol felvetődött több kérdés is arra vonatkozóan, hogy az ingatlanok, illetv e
földterületek nem veszítenek-e értékükb ő l a beruházás miatt . Akkor azt a határozott választ
kapták a medinai lakosok, hogy nem, s őt növekedni fog az értéke a földterületeknek is .

Ezzel szemben a lakosság 2012 tavaszán azt tapasztalta, hogy valami nincsen rendben a
földterületek uniós támogatását illetően. Az erre irányuló igényüket először nem fogadták be ,
majd befogadták ugyan, de a korábbitól eltérő módon kezelik a radar közelében lévő medinai
földeket. Időközben kiderült, hogy az említett blokkok adatlapjára 2011 őszén olyan
bejegyzés került, amelyrő l a tulajdonosokat nem értesítették .

Mindezek alapján kérdezem Önt, hog y

1. Mi a helyzet ezekkel a földterületekkel ?

2. A HM és a VM illetékesei mikor és milyen formában tájékoztatják a medinai gazdáka t
a megváltozott helyzetről?

Budapest; 2012. május 16 . Dr. Vadai Ágn
Demokratikus l~loalíció
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